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ZÁPISNICA 

z rokovania mestského výboru Sihoť, ktorá sa uskutočnila dňa 06.07.2021 v 

MC Dubáčik v budove TSM Ilava 

Prítomní- podl'a prezenčnej l istiny 

Rokovanie mestského výboru prebiehalo s dodržiavaním usmernení hlavného hygienika SR. 

Rokovanie otvoril predseda Ing. Pavol Filo, ktorý privítal prítomných. Poprosil prítomných, aby 

predniesli svoje problémy a požiadavky. 

Pán Vrábel predniesol požiadavku, aby sa ul. Kpt. Nálepku označila dopravnou značkou obytná zóna, 

automaticky by tam bola znížená rýchlosť a ulica by bola bezpečnejši a. V súčasnosti tadial' chodia 

niektoré autá dosť rýchlo a množstvo automobilov jazdí aj v protismere. V rámci tejto požiadavky by 

bol rád, keby sa tadiaľ zvýšila aj hliadková činnosť MsP. 

Ďalej pán Vrábel poukázal na nedostatok parkovacích miest a bol by nie len on rád, keby sa 

v dohľadnej dobe začala riešiť otázka zvýšenia parkovacích miest v danej mestskej časti. Pán Fi lo 

informoval p. Vrábla, že otázku zvýšenia počtu parkovacích miest má mestský výbor už dávnejšie 

zaradenú vo svojich prioritách. 

Takisto by pán Vrábe l uvítal výsadbu novej zelene pred bytovými domami. V minulosti bola pekná 

výsadba kríkov a ozdobných drevín pred obytnými domami a v súčasnosti po tom ostala len 

spomienka. 

Pani Žovincová sa prišla informovať oh l'adom projektu revitalizácie parku. MsV informoval pani 

Žovincovú, že sme požiadali mesto o nezapojenie sa do danej výzvy. 

Ďa l ej prišla požiadavka od rodičov z mestskej časti, či by sa nedala nastriekať na cestu za podjazdom 

železnice (pred prechodom pre chodcov) značka pozor deti, alebo prechod. Chodia tadial' deti do 

školy a od železnice nie je vidieť autá a takisto vod i či nevidia, či je niekto na prechode a mnohí si 

značku ani nevšimnú. 

Pán Filo informoval prítomných o osadení plota na detskom ihrisku od hlavnej cesty. Touto cestou by 

sa chcel poďakovať všetkým, ktorí prišli a pomohli s osadením. Takisto informoval, že ešte ostáva 

vymeniť pletivo za bránkami na asfaltovom ihrisku. Túto výmenu prisl'úbili zrea lizovať TsM, za čo im 

chceme poďakovať. Tiež chceme poprosiť o zakúpenie a namontovanie kamery na dané detské 

ihrisko. 

Ďalej MsV informoval o začatí rekonštrukcie chodníka a cesty na ul. Kpt. Nálepku a takisto chodníka 

za práčovňou, kto rá je naplánovaná v tomto mesiaci. Taktiež MsV informoval obča nov, že na jeseň by 

sa mohla uskutočniť oprava cesty od " Hadieho ostrova" po výjazd na ulicu, ktorá spája ul. 

Záhradnícku s ul. Kpt. Nálepku. V súčasnosti sa na danú ulicu dal spraviť projekt. 

MsV by poprosi l Technické služby o očistenie značiek Stoj daj prednosť v jazde, ktorá je zarastená v 

strome a nie je ju dobre vidieť práve na vyššie spomínanej ulici a takisto značku ul. Mládežnícka, 

ktorá sa nachádza pri vjazde od kaná lového mosta. Takisto je obrastená drevinami. 



Takisto by sme poprosili o vyriešenie už staršej požiadavky, ktorá sa týkala výmeny protišmykového 

povrch na oboch lávkach cez Podhradský potok. Tento povrch už stratil svoju funkciu a je dezolátnom 

stave. Za chvíl'u začne zimné obdobie a aby sa predišlo úrazom bolo by vhodné, keby sa to stihlo ešte 

v týchto mesiacoch. 

Ďalej by sa MsV chcel poďakovať TsM, ktoré začali s čistením potoka. Dúfame, že v tom budú 

pokračovať aj v budúcnosti. Bola na to priaznivá odozva od obyvatel'ov mestskej časti. 

Ďalším pretrvávajúcim problémom, na ktorý sa občania informujú je most cez Vážsky kanál a situácia 

ohl'adne pána Strýčka a jeho návštevníkov. Radi by sme vedeli, či je niečo nové v oboch prípadoch. 

Ostatné požiadavky ostali nezmenené: 

Obyvatelia prosia o osadenie košov na psie exkrementy, ktorých je v MČ žalostne málo a niektorí 

psíčkari vyhadzujú sáčky do prvého smetiaka, ktorý nájdu a nevadí že sa jedná o smetiaky napr. na 

triedený odpad. 

Osadenie tabule vstup do mesta (tabula Ilava) alebo tabule s obmedzujúcou rýchlosťou na SOkm/h na 

cestu od Dubnice nad Váhom popri kanáli, ktorá začala byť v poslednej dobe dosť frekventovaná a 

vodiči po nej jazdia vel'kou rýchlosťou . 

Nainštalovanie osvetlenia na vrchnú (oprava pôvodne bola spodná) časť schodiska, ktoré ide popri 

väznici, a takisto zriadenie prechodu pre chodcov oproti schodisku. 

Vzhľadom na opakujúcu sa skládku odpadu pod dial'ničným mostom žiadame mesto o zakúpenie 

foto pasce. 

Výmena linolea v budove TSM Ilava (chodba od Materského centra Dubáčik až po hlavný vchod do 

budovy) + očistenie a náter plota pred budovou 

Mestský výbor Sihoť odporúča Mestskému zastupiteľstvu vyhovieť vyššie uvedeným žiadostiam 

občanov. 

V Ilave dňa 06.07.2021 

Ing. Pavol Fi lo 

predseda komisie 




